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Zápis a usnesení Rqdv MAS Lípa pro venkov z. s.
ze dne 2.3,2015

Místo: Zbraslavice, kancelá MAS
Zahájení: 9:00 hod,

P edsedající; Ond ej Havlovic
Omluven: Ji í Lapáček, Mgr. Jana Rychlíková, Zdeněk Jelínek, lng. Josef Hlava, CSc.
Zapisovatel: lveta Frtlhaufová
P ítomní: dle prezenění listiny (11 s právem hlasování - 5 VS, 5 SS, 1 NS)

Program jednání:

1. Zahájení, schválení programu, kontrola usnesení

2, Postup standardizace
3. Audit a v sledky hospoda ení za rok 2014

4. Smlouva o spoluprácise St edočesk m krajem pro rok 2015

5. Pokrok v projektu spolupráce - Evaluace a monitoring strategií

6. P íprava VH MAS
7, Komunitární projekty

8. P edstavení projektu ,,Lepší místo" (Prostor o.s.)

9. R zné

1. Zaháiení

Jednání zahájit p edseda MAS Ond ej Havlovic. V rivodu seznámil p ítomné s navŽen m

programem, kten byl schválen, Dále konstatoval, že jednání je p ítomno 1'| z 15 ělen rady

s hlasovacím právem z toho 5 zástupců za ve ejn sektor, 5 za podnikatelsk sektor a 1 za
neziskové organizace. Rada je tedy usnášeníschopná. Jako ově ovate]é zápisu byli navĚeni
Mgr. Ji í Buchta a Jaroslav ČaleX.

Usneseníč.201 _2_{
Rada MA Lípa pro venkov z.s.
schvaluje program iednání a ově ovatele zápisu tgr. Jifiho Buchtu a Jarcslava Ča*a.

Hlasování: p ítomno íí pro: í{ proti: 0 zdržel se:0

Dále byla provedena kontrola usnesení ze dne 19. 1. 2015. Práce na novém projektu

spolupráce byly zahájeny, kancelá zajistila podklady pot ebné ke schválení věru ČS a,s. a

zaslala je ke zpracování, termín VH se z dťrvodu posunutí termínťr standardizace a strategie
posunuje. Na VH KS MAS byl R. Tvrdík zvolen 2. místop edsedou a V. Kubínová do
pracovní skupiny Spolupráce, Grant TPCA nebyl podpo en, ale bylo doporučeno požádat o

zaměstnaneck grant. Seminá pro starosty byluspešn1 , domluveno pravidelné opakování.

Usnesení é.2015_2_2
Rada MA Lípa pro venkov z.s.
bere na vědomí zprávu o plnění usnesení Rady ze dne í9. í 2015.

Hlasování: p ítomno 1í pro: íí proti: 0 zdĚel se: 0



2. Postup standardizace

Manažer spolku informoval o postupu žádosti o standardizaci MAS, K15. 2.2015 zatím
podalo žádost 42 MAS. Yýzva k doplnění žádosti bude dle informací CP SZ|F předána do

konce března. O změnu zápisu ve veřejném rejstříku bude požádáno znovu prostřednictvím

notáře. První výzva k předložení strategií bude vyhlášena v červenci, První strategie pak

budou schváteny na konci roku 201§, V diskusi otevřena otázka rozšíření úzerní MAS -

přítomní se shodli na časové tísni, která by neumožnila dokončit toto kolo proce§u

standardizace.

Usnesení č.20í§_2_3
Rada MA§ Lípa pro venkov z.s.
bere na vědomí informaci o postupu pnocesu standaldizace.

Hlasování: p ítomno íí pro: 1í proti: 0 zdňel se: 0

3. Audit a v sledky hospodafuní za rok 20{4

Na jednání byla p edložena zpráva auditora o p ezkoumání hospoda ení a dotaěních titulťt

MAs. V hospoda ení nebyty shledány nedostatky. Audit potvrdil kladn v sledek

hospoda ení ve viši 34 tis. P edseda kontrolního v boru vznesl dotaz na zpŮsob odpisu

investičních v dajťr v projektu spolupráce. Po diskusi manažer p islíbil zajistit p ímo

stanovisko auditora k r]čtování uveden ch položek. V sledky hospoda ení budou p eneseny i

do q roční zprávy za rak2014 p ipravované pro VH.

Usnesení č. 2015_2_4
Rada MA Lípa pro venkov z.s.
bere na vědomí v sledky p ezkoumání hospoda ení spolku nezávisl m auditorem.

Hlasováni: p ítomno íí pro: 1Í proti: 0 zdĚel se: (}

Úkot: Do p íštího jednání Rady zjistit stanovisko auditora k odpisu nákladťr na obnovu cesty k p ívozu

ve Vlastějovicích (projekt Řery se mění).

4. Smlouva s spolupráci se St edočesk m kraiem pro rok 2015

Manažer spolku informoval p ítomné členy rady o nabídce spolupráce pro MAS ve

St edočeském kraji. Na p ekonání p echodného období poskytl St edočesky kraj MAS částku

2 mil. Kě. Na jednání KS MAS bylo dohodnuto její rozdělení - 1. milion Kč bude rozdělen dle

počtu MAS, které mají sídlo ve t edočeském kraji,2. milion bude rozdělen na poČet obcÍ,

které MAS mají ve svém rjzemí. Na naši MAS vychází částka cca 100.000,- KČ. Vyplacení

částky bude podmíněno p edložením strategie ívlAS do konce íjna 2015.

Usnesení č. 2{)í5_2_5
Rada llllAS Lípa pro venkov z.s.
bere na vědomí informace o spolupráci se t edoěesk m krajem

Hlasování: p ítornna 11 pro: Í 1 proti: (} zdňel se: 0



5. Pokrok v proiektu spolupráce - Evaluace a monitoring pro rok 2015

Manažer sdružení informoval přítomné ěleny rady o pokroku v projektu. Dne 17. 2. 2015
probrěhlo ve Zbraslavicích v hotelu Hubert pracovní setkání, na kterém byla předstevena
evaluace a hodnocení SPL naší MAS na období 2a07 - 2a13, Schválení žádosti komplikuje
problematika překryvu obcí mezi MAS Kadštejnsko a MAS Jihozápad, Díky realizaci
projektu bude možno hradit mzdy na 2,8 úvazku do konce května 2015.

Usnesení č. 20{5_2_6
Rada MA Lípa pro venkov z. ,

bere na vědomí informace o pokroku
strategií frA .

v realizaci projektu spolupráce Evaluace a monitoring

Hlasování:

6. P íprava VH MA

p ítomno 11 pro: í { proti: 0 zdňel se: 0

Termín konaní VH stanoven na minulém jednání je t eba p esunout. V p edešl ch letech se
VH konala v termínu rjnor/b ezen kv li schvalování vybran ch projektťt PRV. Letos to není
pot eba a s ohledem na schvalování strategie je pot eba p esunout VH na pozdější termín.
kv li schvalování v,, sledk hospoda eníza rok 2014byl navržen termín konání nejpozdějido
konce června 2015.

Usnesení é.2015}:r
Rada MAS Lípa pro venkov z.s.
souhlasí posunem termínu konáníVH MA .

Hlasování: p ítomno {1

7 . Komunitární proiekty

pro: 1Í

Projektová manažerka Bc. Vanda Kubínová p edstavila p ítomn m člen m rady MAS
p ipravovan projekt do l. q zvy programu Central Europe, Projekt dostal název Sokolnietví -
vznešenl zpťrsob !ovu. Paňnerem projektu je obecně prospěšná společnost Posázaví, o.p,s.

se zapojením města Kutná Hora, dále Základní a St ední škola Maximilliána Hella ze
Slovenské Bánské Štiavnice a soukrom podnikatel Josef Hiebler z Rakouska. Projekt by
měltrvat 3 roky a jeho náklady mohou b t v rozsahu 1-5 milion EUR.

Dále byl p edstaven komunitární fond zamě en na v měnu zkušeností v rámci měst (tzv.

town twinning), ll. vyzva do tohoto programu bude spuštěna v květnu 2a15. Pokud bude

zájem ze strany měst z uzemí MAS je možné o tento grant zažádat.

Usnesení č. 20í5_2_8
Rada MA Lípa pro venkov z.s.
bere na vědomí informaci o p ipravovan ch komunitámích proiektech,

proti: 0 zdňe| se:0

Hlasování: p ítomno í { pro: 11 proti: 0 zdÉel se; 0



8. Představení projektu ,,Lepší místo" (Prostor o.s.)

Mgr. peť §teklý ze společnosti Prostor o.s. přednesl prezentaci, která se týkala zlePŠení

veřejného prostoru pomocí využití mobilní aplikace-

Usnesení č. 20{5_2_9
Rada MAS Lípa pro venkov z.s.
bere na vědomí informaci o proiektu,,Lepší místo"

H|asování: p ítomno 1{ pro: 11 proti: 0 zdÉel se: 0

9. R zné

o FK 2015
p ítomní se shodli na podmínkách a termínu vypsání vyzvy pro P edkládánÍ Žádostí do

Fondu kultury a sportu pro rok 2015. Yyzva bude vyhláŠena vpolovině bezna sPÍjmem

žádostí od 1,4. do 10.4. 2015. Na p íští radu bude p edložen seznam pňjať_ ch ŽádostÍ, V Še

alokace ie s ohledem na plánovanl rozpočet 100 tisíc Kč (z toho 20 tisíc Kě je na PodPoru

ochotnick ch divadelních spolk ).

Usnesení é.2016_2_10
Rada MA Lípa pro venkov z.s.
schvaluje pravidla, termín vypsání v tr:.Iv a alokaci FKS pro rok 20í5.

Hlasování; p ítomno {í pro: Í Í proti: 0 zdĚel se: 0

Úkol: Kancelá MAS zajistívyhlášenía zve ejnění v zvy ve stanoveném termínu,

e právní subiektivita KS NS ilAS
Manažer na jednání otev el otázku právní subjektivity krajského sdruŽení MAS. V Proběhlé

debatě byly anáženy argumenty pro a proti a rada p ijala konsensuální stanovisko nez izovat

právní subjektivitu KS MAS, pokud to není nezbytně nutné,

Usnesení č" 201 5_?_71
Rada MA Lípa pro venk v z-s-
doporučuje naz azovat právní subiektivitu K N MA ,

Hlasování: p ítornno í1 pro: Í 1 proti: 0 zdňel se: 0

Príští jednání rady se uskuteční 13.4.2015.

Jednání ukončeno v 1 1:00 hodin,

ftsť
Ondrej Havlovic fu lng, Zdeněk Nácov qr

Jaroslav Čálek

Zapsala:
lveta Frúhaufová


